Tzu-Chi Elementary School 2022 School Year慈大附中國小部110-2
Weekly Report英語3週進度Class Level: Grade 5 B G5雙語班Week 3: 2/21~ 2/25
	任課老師
	課本
	課程進度
	回家練習
	連繫事項

	Chinese Teacher
Tr. Sheila
周秋菊
	Next Move 5

	Unit 6單元
課本 P.59-61
習作: P49-50

	1) 聽課本CD朗讀P.59-61
2) 週四小考英習P48-50

	1)聽CD朗讀課本P.59-61
2)請家長在習作、小考簽名

	第6單元的單字文法句型: 
1) sick生病的2) have/has a stomach ache胃痛3) have/has a cold感冒
4) have/has a cough咳嗽5) have/has a headache頭痛,6) have/has a sore throat喉嚨痛

It tastes sweet.它嚐起來甜的  It sounds scary.它聽起來可怕的 
It looks/smells good. 它看起來/聞起來很好
 What’s wrong? 你怎麼了?         I feel sick/sad.我感到生病的/難過的
 I don’t feel… 我不覺得             I have a stomach ache. 我胃痛


	English Teacher
Tr. Sydney
	Next Move 5

	· unit 5 lesson 7 ‘Let’s Visit Australia’
· p52 read & complete
· p53 Project Time
	親愛的家長，
自主學習和孩子們對自己的學習負責在慈小是很重要的。請在每單元後，查閱"Write Right 2"( 寫作2習作)，簽名，並交回。 歡迎寫評語。

	
	Write Right 2
	1 practice p38 vocab (types of common illnesses and their conditions)
2 reading practice p39 ‘A Cold’ 
3 writing practice p42 + p43 
	
review unit 5 vocab & story
correct writing work p42 ~ p43
	Dear Parents, 

Independent learning and children taking responsibility for their own learning is very important here at Tzu Chi. Please check, sign and return Write Right 2 workbook after every unit. And feel free to comment! 

	Dear Parents,親愛的家長們
Next week we will learn how to talk about health problems and feelings of sickness/ illness. We will also learn how to give advice and suggestions by using ‘should’ and ‘shouldn’t’. Then we will have a few problem solving activities. It will be a great way to get students prepped and ready to solve real problems in real life scenarios and to practice what we’ve learned in class. I’m sure most of them will do great! 
[bookmark: _GoBack]
下週我們將學習如何談到關於健康的問題和生病的各種感覺。我們也將學習如何運用「應該」和「不應該」給勸告和建議，我們也會做一些解決問題的活動，那會是很棒的方法讓學生們準備好來解決真正的生活情境中的問題，並練習我們在班上所學的，我確定學生們大都可以做得很棒! 
Here are some scenarios,這裡有一些情境

	You have been feeling very tired lately. No matter how much sleep you get you wake up tired. You don’t have the energy for the hobbies you used to enjoy. 

你最近一直感到很累，不管你睡多少，你醒來還是很累。你沒有力氣做你以往喜歡做的嗜好。
	You’ve had a cold for 2 weeks and it isn’t getting better. 
你感冒了兩個星期而且沒有比較好

	You have been very moody. Your parents have been on your case a lot and you are reacting badly. You’re not sure why. 

你最近一直情緒不穩。你的父母你對他們回應很差，你也不知這是什麼原因。
	
You have been down and depressed since your best friend moved away. And you’re starting to get upset about everything. You’re not sure how to handle it. 

你最近心情不好而且壓抑自從你最好的朋友搬家以後。你開始對任何事都不高興，你也不知如何處理這個情況。




Have a nice weekend,祝福您有美好的週末
Tr. Sydney

	Key Vocabulary & Weekly Sentences 主要單字和每週句型
Vocab/ Phrases:
have a headache有頭痛, have a runny nose有流鼻水, have watery eyes有流眼液, have a cough有咳嗽, have a fever發燒, have an earache有耳朵痛, have a hoarse voice有喉嚨沙啞, have a sore throat有喉嚨痛
Sentence(s):
Do you often have a cold?你常感冒嗎？
How do you feel when you have a cold? 你感冒時感覺如何?
What happened to Jennifer last week? 上週珍妮佛怎麼了?
What did Jennifer’s mom make for Jennifer? 珍妮佛的媽媽幫她做了什麼?








